

Terms and Conditions:

- Offer is valid from 1 August 2024 – 31 October 2024
- The respective applicable promotion code must be entered at check-out before the payment. Offer applies to Deem Titanium, Platinum and World Credit Card holders as follows:
 - Deem World Credit Card: AED 50 off on a minimum spend of AED 150 on 3 transactions per month. To avail, use code: DEEM50
 - Deem Platinum Credit Card: AED 30 off on a minimum spend of AED 150 on 2 transactions per month. To avail, use code: DEEM30
 - Deem Titanium Credit Card: AED 25 off on a minimum spend of AED 150 on 2 transactions per month. To avail, use code: DEEM25
- The customer can redeem the offer via the Zomato App using a Deem Credit Card
- Standard Zomato T&Cs apply
- Deem Finance reserves the right to disqualify the customer from the offer at any time at its sole discretion and without notice
- Deem Finance reserves the right, to change, modify or terminate the promotion without any prior notification to the customer
- Deem Finance General Terms & Conditions apply

الشروط والأحكام:

- يسري العرض من 1 أغسطس 2024 – 31 أكتوبر 2024
- يجب إدخال الرمز الترويجي المطبق عند تسجيل الخروج قبل الدفع. ينطبق العرض على حاملي بطاقات ديم تيتانيوم، بلاينيوم، و وورلد الائتمانية على النحو التالي:
 - بطاقة ديم وورلد الائتمانية: خصم 50 درهم عند إنفاق 150 درهم كحد أدنى على 3 معاملات شهرياً. للاستفادة استخدم الكود: DEEM50
 - بطاقة ديم بلاينيوم الائتمانية: خصم 30 درهم عند إنفاق 150 درهم كحد أدنى على معاملاتين شهرياً. للاستفادة استخدم الكود: DEEM30
 - بطاقة ديم تيتانيوم الائتمانية: خصم 25 درهم عند إنفاق 150 درهم كحد أدنى على معاملاتين شهرياً. للاستفادة استخدم الكود: DEEM25
- يمكن للعميل الاستفادة من العرض عبر تطبيق Zomato باستخدام بطاقة ديم الائتمانية
- تطبق الشروط والأحكام القياسية الخاصة بـ Zomato
- تحتفظ ديم للتمويل بالحق في استبعاد العميل من العرض في أي وقت وفقاً لتقديرها الخاص ودون سابق إنذار
- تحتفظ ديم للتمويل بالحق في تغيير أو تعديل أو إنهاء العرض الترويجي دون أي إشعار مسبق للعملاء
- تطبق شروط وأحكام بطاقة ديم الائتمانية